
Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 707
Med henvisning til artiklen "Pengekarussellen snurrede i ISS" i Jyllands Posten
den 14. september 2010, hvor det fremgår, at regeringen i forbindelse med re-
geringens lancering af dens indgreb overfor kapitalfonde i 2007 meddelte, at
kapitalfonde havde trukket 2 mia. kr. ud af den danske statskassen, og blev der
ikke grebet ind, stod staten til at miste op imod 15 mia. kr., bedes ministeren
redegøre for de omstændigheder, der har bevirket, at der er gået en periode på
snart 3 år, før det nu i 2010 er blevet muligt at uddele skattekrav til multinationale
selskaber og/eller kapitalfondsejede selskaber. Endvidere ønskes oplyst, hvor
stort et skatteprovenu ministeren vil anslå, at den danske stat har tabt i perioden
fra 2007- 2010.

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. september 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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Offentligt
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